

أ. د. أنور غيتستش

- عميد كلية الدراسات الإسلامية وأستاذ محاضر لمادة الفقه الإسلامي - كلية نوفي بازار - صربيا.
- دكتوراه موضوعها: (الموارد البشرية والمادية في الإسلام) - كلية علم الإدارة والاقتصاد - الجامعة العالمية - نوفي بازار - صربيا.
- ماجستير موضوعها: (البنوك الإسلامية، المبادئ والآليات) - كلية علم الإدارة والاقتصاد - الجامعة العالمية - نوفي بازار - صربيا.
- إمام مسجد ومدرس في المدرسة الشرعية غازي عيسى بك - نوفي بازار - صربيا.
- المشاركة في العديد من المؤتمرات العلمية الإقليمية والعالمية.
- نشر العديد من الأبحاث في الاقتصاد الإسلامي وغيره في عدد من الدوريات والمجلات.
- قَدَّم العديد من البرامج التلفزيونية التثقيفية في التلفزيونات المحلية.

Prof. Enver Gicic

- Dean of the College of Islamic Studies and Lecturer of Islamic Jurisprudence, Novi Pazar College, Serbia.
- Ph.D. and its topic: (Human and material resources in Islam), Faculty of Management and Economics, International University, Novi Pazar, Serbia.
- MA and its topic: (Islamic banking, principles and mechanisms), Faculty of Management and Economics, International University, Novi Pazar - Serbia.
- Imam of a mosque and teacher at the Islamic School, Gazi Issa Bey, Novi Pazar, Serbia.
- Participation in many regional and international scientific conferences.
- Publishing many research papers on Islamic economics and others in a number of periodicals and magazines.
- Participation in many educational TV programs.